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Faunaschade
Faunaschade bleef ook in 2015 actueel. Voorkomen is 
beter dan genezen, is de inzet van de LLTB. Er moet een 
deugdelijk beheerplan zijn, zodat het niet uit de hand kan 
lopen, zoals bij wilde zwijnen, dassen en bevers. Zonder 
beheerplan geen introductie van nieuwe diersoorten.

Mestverwerking
De vraag naar mestverwerking neemt toe. 
Echter, door onbekendheid en verkeerde 
beeldvorming wilden gemeenten alleen 
maar mestverwerking op bedrijventerreinen 
toestaan. Dank inzet van de LLTB is dit 
beleid aangepast en is het onder 
voorwaarden mogelijk dit bij agrarische 
bedrijven in het buitengebied te realiseren.

Landbouwverkeer
Geef aan welke routes worden gebruikt voor doorgaand 
landbouwverkeer en zorg dat deze routes ook geschikt zijn voor 
landbouwvoertuigen. Dat was de inzet van de LLTB richting provincie. 
Het resultaat is dat ook provinciale wegen toegankelijk blijven voor 
landbouwverkeer of dat er goede alternatieven zijn.
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Weerterland

‘HET IS BELANGRIJK MET ALLE PARTIJEN IN HET BUITENGEBIED 
IN DIALOOG TE BLIJVEN’

‘In afdeling Weerterland stond in 2015 de ruimte om te ondernemen voorop. Een 
lastig dossier, omdat de LLTB-afdeling niet is betrokken bij plannen over landschaps- 
en natuurontwikkeling. Niet dat we niet overal aan tafel proberen te komen, maar 
soms heb je te maken met – laten we zeggen – nogal eigengereide clubs die zonder 
enig overleg bijvoorbeeld dassen uitzetten. Gelukkig zitten wij regelmatig bij 
Provincie, gemeenten en waterschappen aan tafel, zodat we dit soort clubs in toom 
kunnen houden. Het vergt echter erg veel tijd en energie van het afdelingsbestuur, 
maar de resultaten zijn er ook naar; zoals de afschaffing van het behandelbedrag bij 
faunaschade.

Aan de andere kant doet de afdeling ook veel om die faunaschade te voorkomen. Er is veel energie gestoken in overleggen met 
lokale jagers en de WBE. De aanpak waarbij jagers met elkaars toestemming optreden in alle gebieden van de WBE is succesvol, 
maar ook kostbaar en tijdrovend. Alle steun van overheid en natuurbeherende instanties is welkom, maar ondernemers hebben 
zelf ook een verantwoordelijkheid. Aan de jager melden wat je ziet in het veld bijvoorbeeld. Daarnaast moeten we eens 
nadenken over de jachthuur die jagers betalen voor het genot van de jacht, want een ‘genot’ is het lang niet altijd meer voor de 
jager.

Het is dus belangrijk met alle partijen in het buitengebied in dialoog te blijven. Daarom maken we deel uit van de Raad van 
Inspiratie; een groep van mensen die op de een of andere manier betrokken zijn bij het buitengebied van Nederweert. Op 
agrarisch niveau, maar ook op gebied van natuur, toerisme en recreatie. Door deel te nemen aan de Raad voor Inspiratie en 
actief te reageren op het ongenuanceerde voorstel voor een standstill in de veehouderij hebben we ontwikkelingsruimte voor 
de landbouw kunnen behouden. Daarnaast werken we samen met het AJK in het project ‘De passie van…‘ om bij te dragen aan 
een positieve beeldvorming van de land- en tuinbouw.’
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